
Referat lokalrådsmøde onsdag d. 20 april 2022 
 

Deltagere Midt og Vest sjællandspoliti:  

Benjamin Touré 

Helga Snare 

 

Deltagere Greve kommune:  

Anne-Sofie Degn 

Peter Rymann 

Klaus Øvre Bendtsen 

Rikke Hvelplund 

Charlotte Lodal 

Mette Hvidemose 

 

Waves repræsenteret ved centerchef Pia Løhndorf 

 

2.  

Godkendelse af dagsorden 

 

3.  

Ingen bemærkninger til referatet fra sidste møde.  

 

4.  

Gennemgang af kriminalitetsudviklingen ved pk Benjamin Touré. 
Der er ikke grund til særlige indsatser givet kriminalitetsudviklingen. 

 

Præsentation af datamateriale om kriminalitetsudviklingen:  

- Indbrud i området, niveauet ligger stadig på samme niveau som i 2020. Mulighederne for 

tiltag med Botryg er større nu, hvorfor der er planlagt flere tiltag. Dog er der flere indbrud i 

Greve og Solrød end eksempelvis Køge. Nabohjælp er stadig stødt stigende.  

- Tyveri: Stadig højt tal, men pga. Waves og Greve Centeret, er det forventeligt.  

- Hærværk: Oftes de unge der begår hærværk.  



- Vold: Lille stigning, men dette skal ses i lyset af, at politiet tidligere har oprettet 

undersøgelsessager, hvor de nu opretter ”skarpe” sager.  

- Euforiserende stoffer, der ses en stigning, men dette skal ses i lyset af, at vi har fået 

mulighed for at være mere på gaden og ikke, at problemet er øget i Greve.  
  
  
5 + 8 Orientering fra politiet  
 

- Facebook kommentarer omkring utryghed på Hundige Station. Der har været 1 anmeldelse 
vedr. vold i de sidste par måneder. Reelt sker der mere på Greve Station. 

  
- Pia kan fra butikkerne i Waves fortælle, at mange ansatte er utrygge på Hundige Station. 

  
- Åbning af ny Politistation i Waves 

  
- Der er lige nu fredeligt i Greve, men der er opmærksomhed på eventuelle grupperinger i 

lokalsamfundet. Der holdes øje, der er lige nu ikke grund til bekymringer, men der er 
opmærksomhed. 
 
 

7. Opmærksom på kommende hotspots 
 

-  Hotspots, som Mosede Fortet, Greve Station, Greve Stadion.  
  
6 + 9 Orientering fra kommunen  
  
Info fra Kommunen:  

- Tryghedsundersøgelse og tryghedskampagne samt 63d 
- Tryghedsskabende belysning ved Hundige Station 
- Kan der gøres noget i forhold til at sikre trygheden fysisk på Hundige Station - 

tryghedsvandring. 
 
   
10. Næste lokalrådsmøde 
 

- Næste lokalrådsmøde bliver med deltagelse af Pia, Bo og Banedanmark. 
 


